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PROTOKÓŁ Nr 33/2023 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Wasilkowie, które odbyło się w dniu 20 lutego 2023 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie przy ul. Białostockiej 7 

 

Czas trwania posiedzenia: 16:11 – 18:23 

 

Posiedzeniu przewodniczył pan Robert Lewkowicz – Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Wasilkowie. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 7 Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą Załącznik nr 1 

do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz-Lenkiewicz, 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin, 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska, 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki, 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Króla Zygmunta Augusta w Wasilkowie Anna Fidurska, 

Organizator Międzynarodowego Festiwalu Muzyki Organowej i Kameralnej im. ks. Wacława 

Rabczyńskiego w Wasilkowie Dariusz Hajdukiewicz. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz powitał obecnych i otworzył posiedzenie. 

Sprawdził kworum na podstawie listy obecności. Stwierdził, że obrady są prawomocne.  

Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Plan pracy Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie na 2023 r. 

3. Plan pracy Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wasilkowie na 2023 r. 

4. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2022 r. 

5. Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższa sesję Rady Miejskiej. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad komisji. 

 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 2 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 2 porządku obrad – Plan 

pracy Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie na 2023 r. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki 

przedstawił plan. Stanowi on załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. 
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Radna Anna Pszczółka zapytała, jakie zajęcia muzyczne organizuje MOAK. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki – 

muzykoterapia, warsztaty sensoryczne i muzyczne dla mam z dziećmi. W planach jest 

reaktywacja zajęć nauki gry na gitarze i perkusji. Ponadto działają zespoły Wasilkowianie, 

Malwianki i Dąbrówki. 

 

Radna Magdalena Jakuć przekazała prośbę mieszkańców Wólki, żeby zajęcia organizowane 

przez MOAK odbywały się w tamtejszej świetlicy. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał o Dni Wasilkowa. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki – Dni 

Wasilkowa zaplanowane są na 27-28 maja. Na sobotę zaplanowane są wydarzenia muzyczne, 

na niedziele atrakcje dla rodzin z dziećmi. 

 

Radna Anna Pszczółka zaprosiła do współpracy z Komisją. Poprosiła, żeby Komisja była 

informowana o wszystkim, co związane z organizacją Dni Wasilkowa. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki – zachęcił 

do angażowania się w życie Ośrodka, zobaczenie, jak funkcjonuje, uczestniczenie w 

wydarzeniach, żeby jeszcze lepiej odpowiadać na potrzeby mieszkańców. 

 

Radna Monika Targońska-Dakowiecz podziękowała dyrektorowi MOAK za organizację 

zajęć podczas ferii zimowych. Zapytała, czy podobnie będzie w przyszłym roku. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki – 

postaramy się o jak najciekawsza ofertę. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 3 porządku obrad – Plan pracy 

Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wasilkowie na 2023 r. 

 

Plan został przekazany Radnym drogą elektroniczną. Stanowi on załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Ad 4 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 4 porządku obrad – 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2022 r. 

 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin przedstawił sprawozdanie. Stanowi ono załącznik nr 4 

do protokołu. 
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Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Ad 5 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 5 porządku obrad – 

Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższa sesję Rady Miejskiej. 

 

a) Uchwała w sprawie zmian do budżetu gminy na 2023 r. 

b) Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków 

na lata 2023-2037. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekt uchwały. 

I. DOCHODY - plan dochodów zwiększa się o  43 307 zł z tytułu: 

-  wpływu środków z Funduszu pomocy obywatelom Ukrainy - 43 307 zł 

II. WYDATKI - plan wydatków zwiększa się o   203 307 zł z tytułu: 

- dotacji niepublicznym szkołom na uczniów z Ukrainy - 5 419 zł, 

- środków na uczniów z Ukrainy - 37 888 zł, 

- wykupu gruntów - 160 000 zł, 

- zmniejszenia planu na dotacje na wymianę pieców - 20 000 zł, 

- zwiększenia planu dotacji na małą retencję - 20 000 zł. 

Zwiększony deficyt zostanie pokryty przychodami z wolnych środków - 160 000 zł 

W wolnych środkach środki RFIL stanowią kwotę 483 789 zł. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian do budżetu 

gminy na 2023 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków na lata 2023-2037. 

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 2. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
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Ad 6 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 5 porządku obrad – Sprawy 

różne. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że zaprosił za posiedzenie Dyrektor Szkoły 

Podstawowej im. Króla Zygmunta Augusta w Wasilkowie Annę Fidurską i Organizatora 

Międzynarodowego Festiwalu Muzyki Organowej i Kameralnej im. ks. Wacława 

Rabczyńskiego w Wasilkowie Dariusza Hajdukiewicza w związku z wnioskiem, który wpłynął 

do Rady Miejskiej o wsparcie uzdolnionego muzycznie ucznia. Jest to kontynuacja tematu 

rozpoczętego na poprzednim posiedzeniu komisji. 

 

Radna Anna Pszczółka powtórzyła swój wniosek z poprzedniego posiedzenia o 

zabezpieczenie w budżecie gminy środków w wysokości 50 tys. zł na zakup instrumentów, na 

których mogłyby rozpocząć naukę gry dzieci i młodzież z terenu gminy. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Króla Zygmunta Augusta w Wasilkowie Anna 

Fidurska powiedziała, że w szkole są 2 pianina wykorzystywane podczas zajęć z dziećmi. Przy 

szkole działa również szkoła muzyczna „Casio”. Jeżeli byłaby potrzeba stworzenia ogniska 

muzycznego, szkoła dysponuje pomieszczeniami. 

 

Radna Anna Pszczółka powiedziała, ze w prywatnej szkole podstawowej są organizowane 

zajęcia muzyczne, szkoła jest wyposażona w instrumenty. Dlaczego w szkołach publicznych 

nie można takiego ogniska muzycznego stworzyć. Zapytała jaki jest stan techniczny pianin, 

które są w szkole. 

 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz-Lenkiewicz – pianina są w stanie gotowym do 

użytkowania. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Króla Zygmunta Augusta w Wasilkowie Anna 

Fidurska powiedziała, że aby ten pomysł zrealizować trzeba byłoby zatrudnić nauczyciela z 

wykształceniem pedagogicznym i muzycznym. Nie ma takiej możliwości, żeby uczniowie 

korzystali z instrumentów bez nadzoru. Szkoła prywatna rządzi się swoimi prawami, ponieważ 

pobiera opłaty. Uczniowie należący do orkiestry dętej posiadają swoje instrumenty, wiec o 

zakupie jakich instrumentów mówi radna? 

 

Radna Anna Pszczółka powiedziała, że na poprzednim posiedzeniu zadała pytanie 

dyrektorowi MOAK o zajęcia muzyczne i otrzymała odpowiedź, ze takie się nie odbywają, 

ponieważ nie ma instrumentów. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy uczeń, o którym mowa we wniosku potrzebuje 

profesjonalnego sprzętu, żeby rozwijać swój talent. 

 

Pan Dariusz Hajdukiewicz – potrzeba uporządkować pewne kwestie. Każdy uczeń, który 

rozpoczyna naukę gry, przychodzi do instruktora z własnym instrumentem. Większość 
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rodziców woli wysłać dziecko do szkoły muzycznej I stopnia, która daje możliwość ubiegania 

się o kandydowanie do szkoły muzycznej II stopnia. Ognisko muzyczne takiej możliwości nie 

daje. Jeżeli chodzi o ucznia, o którym mowa we wniosku – dajmy mu się rozwijać i pozwolić 

zdecydować, czy sam będzie chciał iść ta drogą i ubiegać się o dostanie się do szkoły muzycznej 

II stopnia. W swojej 30-lerniej karierze spotkał się z różnymi przypadkami, kiedy dobrze 

zapowiadający się uczniowie sami rezygnowali z dalszego kształcenia. 

Odniósł się do problemu ćwiczeń wśród sąsiadów i uciążliwości z tym związanych, a także 

pomysłu wygłuszenia pomieszczenia, które służy do ćwiczeń. Problem hałasu dotyczy 

większości osób, które grają na instrumentach. Wyjaśnił dlaczego całkowite wygłuszenie 

pomieszczenia z przyczyn technicznych nie jest możliwe. Rozwiązaniem tej sytuacji jest 

zamiana pianina akustycznego na pianino cyfrowe. Daje ono nieograniczoną możliwość 

ćwiczeń o każdej porze dnia i nocy ze względu na potencjometr głośności, który umożliwia 

wyciszenie instrumentu przy zachowaniu aspektów technicznych wydobycia dźwięku, a także 

ze względu na możliwość podłączenia słuchawek. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał jaki jest koszt pianina cyfrowego i czy wymaga ono obsługi 

technicznej. 

 

Pan Dariusz Hajdukiewicz – koszt pianina cyfrowego to 3,5-12 tys. zł. Nie wymaga ono 

strojenia i adaptacji do warunków atmosferycznych jak ma to miejsce przy pianinie 

akustycznym. 

 

Radna Magdalena Jakuć zapytała jakie instrumenty są w szkole „Casio”. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Króla Zygmunta Augusta w Wasilkowie Anna 

Fidurska – keyboardy, gitary, ukulele. 

 

Radna Anna Pszczółka zapytała, czy byłaby możliwość, żeby uczeń, o którym mowa we 

wniosku, zagrał w trakcie Międzynarodowego Festiwalu Muzyki Organowej i Kameralnej im. 

ks. Wacława Rabczyńskiego w Wasilkowie. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki 

powiedział, że jest w kontakcie z rodzicami ucznia i taka propozycja już padła, jednak nie jest 

on na chwilę obecną gotowy, by wziąć udział w Festiwalu. 

 

Radna Anna Pszczółka zaproponowała, żeby w budżecie gminy zabezpieczyć środki na zakup 

pianina cyfrowego. Zwróciła uwagę, że w „Gazecie Wasilkowskiej” zabrakło wzmianki na 

temat utalentowanego ucznia. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki 

powiedział, że przy redagowaniu tekstów do gazety jest ograniczona ilość znaków, więc nie ma 

możliwości, żeby napisać o wszystkim. W gazecie wydarzenia są opisywane w sposób ogólny, 

szerzej można było o nich poczytać na stronie internetowej i w mediach społecznościowych. 
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Pan Dariusz Hajdukiewicz zaoferował pomoc rodzicom ucznia, np. w wyborze instrumentu, 

jeżeli byłaby taka potrzeba. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów. 

 

Protokół nr 28/2022 z 14 września 2022 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Protokół nr 29/2022 z 27 września 2022 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Protokół nr 30/2022 z 25 października 2022 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Protokoły zostały przyjęte. 

 

Ad 7 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz, w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Wasilkowie, 

podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady o godzinie 18:23. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                Protokołowała              Przewodniczył 

 

             Agata Radziszewska            Robert Lewkowicz 

 


